

# Maud Lewden

Soprano, *Nella*

Maud Lewden est une soprano lyrique française. Elle est lauréate de plusieurs compétitions internationales : Cap Ferret Music Open (2022), World Classical Music Awards (2022), Societatea Romana International Mozart Competition (2021), Léopold Bellan International Music Competition (2021), les bourses Gadbois (2021) et Ferguson (2020). Elle est diplômée en 2019 du Conservatoire de Bordeaux. En 2021, elle obtient son Master à la Faculté de Musique de l'Université de Montréal. Ses professeurs sont Rosemarie Landry et Richard Margison. Elle a eu la chance de rencontrer et de travailler avec des personnalités internationales telles que Marie-Nathalie Lacoursière, Luc Beauséjour, Jean-François Rivest, Anthony Manoli, Joan Dornemann, MaryAnn McCormick, Marcio Da Silva, Kieran Staub. Après ses débuts sur la scène internationale avec les rôles mozartiens d'Ilia, dans *Idomeneo*, au Canada, et de Susanna, dans *Le Nozze di Figaro*, en Angleterre, elle prendra le rôle de Nella dans *Gianni Schicchi* dans le cadre de l'Institut Canadien d'Art Vocal (ICAV 2022).

Maud Lewden is a French lyric soprano. She is an awardee of several international music competitions : Cap Ferret Music Open (2022), World Classical Music Awards (2022), Societatea Romana International Mozart Competition (2021), Léopold Bellan International Music Competition (2021), Abbé Charles-Émile Gadbois scholarship (2021) and Georges-Cédric Ferguson scholarship (2020). She graduated from the Conservatoire de Bordeaux in 2019. Then, in 2021, she graduated her Masters at the Faculty of Music at the University of Montréal. The jury awarded her with "excellence." Her voice instructors are Richard Margison and Rosemarie Landry. In addition she studies among and has worked with many international professionals such as Marie-Nathalie Lacoursière, Luc Beauséjour, Jean-François Rivest, Anthony Manoli, Joan Dornemann, MaryAnn McCormick, Marcio Da Silva, Kieran Staub. 2021 marked her international debuts on stage as Ilia, in *Idomeneo* by Mozart, in Canada, and as Susanna, in *Le Nozze di Figaro* by Mozart, in England.

